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Pan Bogdan Jarota 

Starosta Zgierski 

 

za pośrednictwem 

 

Pana Mirosława Burzyńskiego  

Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego    

 

Interpelacja  

 

W lipcu otrzymałem odpowiedź na interpelację w sprawie uprzątnięcia z poboczy 

wiatrołomów. Wynikało z niej, że powiat sukcesywnie usuwa te wiatrołomy. Panie starosto  

nie widzę w tym temacie ani tej sukcesywności ani sukcesów. Wiatrołomy nadal zalegają  

na poboczach dróg powiatowych. Proszę o ich szybkie usunięcie. 

PYTANIE: kiedy wreszcie upora się Pan z wiatrołomami? 
 

 

Radosław Zaborowski 


